
Göteborgs Bridgefii rb wd 2022-23

Protokoll från Styrelsemöte nr 6

Plats: Bridgens Hus i Högsbo

Tid: Mandagen den 15 maj 2023.

Nåirvarande styrelseledamöter: Ordf. Gunnar Östgård Olsson, Alf Börjesson, Tomas Andgren,

Birgitta Lagnell. Robert Bäck, Gunnel Montgomery och Jan Jensen.

1. Mötets öppnande

Gunnar öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2.Yal av Justerare

Gunnel valdes att jämte ordföranden justera protokollet

3. Adjungeringar

Inga adjungeringar.

4. Dagordning

Gunnars förslag till dagordning godkändes efter justeringar.

5. Föregående mötes protokoll

Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingama.

6. Rapporter

Allmrint. Gunnar berättade, att ytterligare en klubb med dambridge har visat intresse av att

hyra i Bridgens Hus. Tomas tar kontakt och diskuterar möjliga speltider och vad hyran

behöver bli.
Deltagandet i Vtirldsmuseets arangemang blev ett misslyckande.

1500 kortlekar har sålts till Ölandsveckan, vilket är en framgång.

BK Debut vill ordna tävlingar till hösten, men förläggningen på en söndag har skapat

problem. Gunnar tar kontakt med Debut.

Ekonomi. Ekonomin är under kontroll. Lägetkommer dock att påverkas av kommande

städkostnader.

Trivlingskommittön. GBF har fått forfrågan om att arcangeraAllsvenskan till hösten. De

ekonomiska förutsättningarna verkar positiva ftr GBF och Robert tar hand om ärendet.

Ansökan om att få arrangera Manfred Kamras minne har skickats till SBF.

Höstlövet kommer att arrangeras i samarbete med Rolfs Flyg och Buss den 2 september. Det
blir en silvertävling och en bronstävling. I den sistniimnda kommer priser att delas ut enligt
HCP-beräkning.

Bridgens Hus.

Jan berättade att problem med böjda kort har observerats vid brickläggningen.

vårdslös användning av stolar har gjort att nägra av dessa har reparerats.

Nya hårda brickoq som passar ihop med brickläggningsmaskinen, kommer att köpas in till
reducerat pris efter bridgefestivalen.

Den 8 juni kommer det att bli ftinsterputsning. Gunnar gör ett utskick och söker frivilliga,



som kan hjälpa till.
Informationfrån,SBF. Birgitta meddelade, att en digital handbok ftr klubbledare kommer att

skickas ut. SBFs junioransvariga Sigrid har fatt sluta på grund av arbetsbrist.

Statistik från SBF visar att 60 oÄ av introduktionsmedlemmarna blir betalande medlemmar

efter ett år.

7 Pratbridge

Tomas kunde meddela att pratbridgen på torsdagar inte har varit någon framgång. Han

kommer att göra ett försök på tisdagskvällar, då flera nya spelare kan tänkas komma.

8. Besök på klubbar utanftir Bridgens Hus

Styrelsens medlemmar ombads genomfrra planerade besök.

9. Tävlingsledarkurs

Inte någon större framgang. Samordning med niirliggande distrikt fi.rngerar troligtvis bättre.

Ny steg l-kurs planeras till hösten.

10. Städning och inköp av ny tvättutrustning

Vi beställer tvätt och underhåll av våra golvytor enligt tidigare erhållen offert.

Jensen får i uppgift att införskaffa en tvättutrustning, som kan användas ftir stolar,

avtorkningsmattor o ch fl äckborff agning på textila golvplattor.

11. Övriga frågor

Mikael fzller 60 är. Gunnar ser till atthan uppvaktas på något sätt.

Robert och Tomas kommer att representera GBF vid ett digitalt möte, som alrangeras av SBF.

Vi behöver en distrilctstävlingsledare. Gunnar undersöker om Carl Ek är intresserad.

Vi kommer attbetala spelavgiften för spelare, som kvalificerat sig ftir deltagande i SM.

12. Nästa möte

Planeras till måndagen 7 eller 14 augusti. Gunnar ber att få återkomma.

Gunnar avslutade mötet och tackade de näfvarände för visat intresse.
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